
 
 

Referat banepanel 14. maj 2024. 
 
Tilstede: Bent T. Mortensen, Flemming Mikkelsen, Svend Aage Sparrewath, Peder Christiansen, 

Frederik Rosenqvist Henriksen, Ulla Larsen, Bente S. Volder, Thomas Gulløv Longhi, Flemming Bay, 
Kristian Dreier, Mikkel Fredslund, Claus Bjerregaard, Finn Lørup 
Fraværende: Ingen 
 

 

Dagsorden. 
1. Velkomst. 

2. Kort intro deltagere. 
3. Status på banen 
4. Opfølgning på udestående fra tidligere møder i banepanel. 
5. Forslag. 

6. Videre forløb. 

7. Fastlæggelse dato efterårsmøde 
8. Evt. 

 

 

1. Velkomst 

Finn bød velkommen og meddelte ingen afbud. 
 

2.. Kort intro. 

Hver deltager gav en kort præsentation af sig selv og tilknytning til klubben. 

 
3 Status på banen. 
Mikkel præsenterede sin vurdering af banen og hvilke umiddelbare opgaver der ses på. 

Der er andre klippemønstre i en periode for at undgå ”bølger” på fairway. Fokus på dræn specielt på 

hul 1 og hul 18. 

Stort ønske om nye ensartede skilte herunder ikke mindst NEXT TEE skilte. 
 

På range er der udfordringer med specielt robotten til opsamling af bolde. Her er Rolf meget 

involveret og bruger tid på at løse opståede problemer. Vi har udfordringer i samarbejdet med 
leverandøren. 

 
Det meget våde forår har også betyder vanskelige forhold for arbejdet med etablering og 

vedligeholdelse af anlægget 

 
 
4. Opfølgning på udestående fra tidligere møder. 
Mål på drivingrange vil blive forbedret i takt med vi får løst udfordringer med specielt robot til 

opsamling af bolde. De gamle tønder vil blive fjernet og der vil blive opsat pæle eller stænger på 
rangen. 
 
Det er ikke muligt at få klokkemarkering på scorekort. De vil være markeret i GLFR appen og på hullets 

oversigtskort. 
 
Skilte med husk klokken indgår stadig. 



 
5. Forslag. 
Der er indkommet en del skriftlige forslag fra mandagsherrerne og fra tirsdagsdamerne. Disse vil være 

som bilag til referat. 
 

6. Videre forløb. 
De fremlagte forslag vil blive behandlet i baneudvalget, og hvis forslagets karakter er til det vil det 

blive behandlet i på et bestyrelsesmøde. 
 

7. Næste møde 
Næste møde bliver d. 8. oktober 2024. 
 

8. Evt. 
Kan klubben gøre noget for at det nye baneforløb bliver opdateret hos bl.a. Garmin. 
 
 


